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NIHs kommentarer til sektormål for universiteter og høyskoler og rammeverk 
for utviklings-avtaler. 
 
Med utgangspunkt i brev sendt 2.12.21 ønsker Norges Idrettshøgskole å gi følgende 
kommentarer til forslagene fra Kunnskapsdepartementet: 
 
Sektormål for universitet og høyskoler 

• Det er hensiktsmessig å utarbeide sektormål, men sektormålene må sees i 
sammenheng med virksomhetens egenart og samfunnet for øvrig. For NIH sin del må 
derfor sektormålene vurderes opp mot idrettsfaglige mål.  
Til tross for at sektormål tre «god tilgang til utdanning og kompetanse i hele landet» 
er ønskelig, synes det vanskelig å realisere uten nærmere spesifikasjon fra KD 
 

• NIH foreslår at «evne til fornyelse og omstilling» inngår som et eget sektormål. Dette 
bør være et grunnleggende mål til alle institusjoner i framtiden samt utgjør en naturlig 
oppfølging når ABE kuttene forhåpentligvis avvikles. 

 
• Vi ønsker også påpeke at realisering av sektormålene bør sees i relasjon til resultater 

fra andre pågående prosesser f.eks. resultatene av finansieringsutvalget. Disse kan ha 
en innvirkning på hvordan institusjonen evner å realisere framtidige sektormål. 

 
Utviklingsavtaler for statlige universitet og høyskoler 
Vi ser fram til arbeidet med utviklingsplanen i samarbeid med KD, men har dog noen 
innspill.  

• Da NIH allerede har utarbeidet strategiplan for de neste for fem årene (2021-2021), er 
vi glad for at departementet setter utviklingsavtalen i sammenheng med institusjonens 
egen strategiplan. 

 
• Til tross for at dette ikke synes å være en relevant problemstilling, ønsker vi dog å 

presisere at det synes lite hensiktsmessig å knytte utviklingsavtaler opp til finansiering 
av sektoren.  

 
• Med et større fokus på utviklingsavtalen samt departementets uttalte mål om å unngå 

detaljstyring, kan det være nyttig å vurdere om årsrapporten derfor vil være 
overflødig. Dette for å effektivisere rapporteringene og unngå for mange ulike 
rapporteringer. 
Beste hilsener 



 
Lars Tore Ronglan     Unn-Hilde Grasmo-Wendler 
 
 
Rektor       Administrerende direktør 
 
 

 
 


